



# 澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

澳門大學學生會

第 5/2020 號會員大會主席團通告

## 公告社會科學學院學生會理事會變動

根據第 9/2015 號內部規章《會員大會主席團組織制度》第六條之內容規定，主席代表會員大會作出本通告。

茲因 澳門大學學生會社會科學學院學生會會長劉詩瑜以個人原因辭任會長一職，現根據第 1/2017 號內部規章《學院學生會選舉制度》第六十八條所列明之補選方法進行補選，並由會員大會主席團確認，由原副會長甘政浩接任會長一職直至本屆任期結束。而副會長之職務由葉凱翀接任直至本屆任期結束。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會主席團

主席



趙傲然

二零二零年五月七日



# 澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

University of Macau Students' Union  
Notice of the Presidium of the General Assembly No. 5/2020

## Announcement of FSSSA Board of Directors Alteration

According to the Article 35 of the Internal Regulation no.9/2015, “Organizational System of the Presidium of the General Assembly”, this notice is made by the President of the Presidium of the General Assembly on behalf of the General Assembly.

Considering the President of FSSSA Lao Si U resigned her position for personal reason, a by-election has been held according to the Article 72 of Internal Regulation no.1/2017, “Election system of Students' Association of Faculty” and the result has been confirmed by the Presidium of the General Assembly. The Vice President Kam Cheung Hou will take over the position of FSSSA President till the end of the current term of office. Ip Hoi Chong will take over the position of FSSSA Vice President till the end of the current term of office.

Thank you.

President of the Presidium of the  
General Assembly of UMSU



CHIO Ngou In

7/05/2020

The Chinese version shall prevail.